
Tirsdag den 20.03. 2018 

Referat  

Den ordinære generalforsamling  
i grundejerforeningen Hesselparken 

 

Tirsdag, d. 20. marts 2018 kl. 19:30  

 

Tilstede: Nr. 2, 28, 42, 22, 12, 44, 3, 5, 18, 6, 4, 8, 11, 16, 38, 
36 og 40   

 

1. Valg af dirigent: Jan 

Valg af referent: Anette 

Valg af stemmeudvalg: Lene og Connie 

2. Formandens beretning for perioden 15/3 2017 – 20/3 2018 

Siden sidste generalforsamling d. 15/3 2017 er Hesselparken nr. 24 blevet solgt – Vi 
byder velkommen til Britta og Henrik Møller.  

Den årlige arbejdsdag blev afholdt lørdag d. 10/6 2017 med efterfølgende spisning i 
carporten i nummer 40 og 42. Det var en hyggelig afslutning på en god arbejdsdag, hvor 
diverse opgaver blev lavet på fællesområderne. Specielt fik vi skåret ned på 
planteøerne.33 aktive beboere deltog og vi var meget tilfredse med den store opbakning. 
Tak for det.  

Billeder fra dagen kan ses på vores hjemmeside http://hesselparken.dk/index.html 

Connie og Jan arrangerede en vellykket Sankt Hans aften med bål og hygge. Tak for det. 

P.t. har der været ryddet sne og saltet en del gange og vi er tilfredse med entreprenøren, 
Egholm, som foretager arbejdet. Der har været en lille misforståelse med hensyn til 
rydning af stien, men det skulle være på plads nu. 

Desværre har Peter Rye (formand) været nødt til at trække sig fra bestyrelsen i januar på 
grund af sygdom. Vi ønsker ham god bedring. 

3. Regnskab for 2017 og budget for 2018 

Regnskabet blev godkendt. 

Budget: Der ligger mange klumper af græs efter græsslåning og det er ikke så pænt. Det 
blev aftalt, at vi sørger for, at der bliver slået nogle flere gange.  

Budgettet blev godkendt 

4. Indkomne forslag: Bestyrelsen foreslår, at vi holder arbejdsdag den 16. juni med 
efterfølgende vejfest. Forslaget blev godkendt. 

5. Fastsættelse af kontingent 
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 Bestyrelsen foreslår, at det halvårlige kontingent forbliver uændret på 1.200 kr. 
inkl. opsparing (250 kr.) til asfaltkontoen. 

Der var generel stemning for, at kontingentet skal stige, så vi ikke fortsætter med at have 
underskud. Vi overvejer kraftigt at lade kontingentet stige til næste år. Bestyrelsen mener ikke, 
at der er noget aktuelt, som vi har brug for udgifter til.  

Bestyrelsens forslag blev godkendt. 

 

6.  Fastsættelse af honorarer 

Bestyrelsen arbejder uden kontante honorarer. Godkendt. 

 

7. Valg af bestyrelse og revisor 

 

 Følgende medlemmer af bestyrelsen genopstillede og blev valgt: 

Lars Lundberg (nr. 28) – næstformand  

Kurt Skaarup – (nr. 42) – kasserer  

Anette Petersen (nr. 2) – suppleant/sekretær 

Kirsten Rye (nr. 44) – revisor 

Peter Rye vil gerne fortsætte i bestyrelsen, når han bliver frisk igen. Derfor fortsætter den 
nuværende bestyrelse, som den er. Lars Lundberg er midlertidig formand.  

 

8. Eventuelt 

           Kort snak om ”Søen” ved nr. 36. Stien til skoven er blokeret. Det generer mange mennesker. 
Børnehaven er også berørt af det.   

           Vi kontakter kommunen vedrørende søen, for at høre om drænet. Samtidig spørger Erik, om 
Lindhart fra kommunalbestyrelsen evt. kan hjælpe med en kontakt.  

       Der henstilles til, at når man parkerer på vejen, at man parkerer på den samme side eller på 
vendepladsen. 

      Jesper vil gerne klippe æbletræerne udenfor nr. 22. Det er ok. 

           Nogle har haft problemer med kloakken. Et godt råd er at hælde kogende vand i vasken en 
gang om ugen. 


